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Vårt utgangspunkt 

Utdanning er avgjørende for arbeid, inntekt og levekår. 

Befolkningen i Indre Østfold har et markant lavere utdanningsnivå enn Viken 
og landet for øvrig. Vi ønsker å tydeliggjøre betydningen av dette og 
adressere løsninger til det beste for næringslivet, befolkningen og 
kommunen.

Bedre utdanningsnivå i Indre = grunnlag for flere bedriftsetableringer, og 
høyere kompetanse både i privat og offentlig sektor.

Høyere utdanningstilbud i Indre = flere blir boende, flere tar utdannelse i 
voksen alder, og vi blir attraktive for studenter / innflyttere – også fra 
utlandet.







Veldig bra: vi har skapt store forventninger, i 
fire kommuner og hos mange partnere











Eksterne prioriteringer i mai-juli

• Møter med og besøk Høgskolen i Østfold 
(2 x Fredrikstad bl.a.)

• Møter med og besøk fra Fagskolen i Viken 
(nytt møte med rektor avtalt til …)

• Teknisk klargjøre lokaler i Mysen

• Få oversikt over alle interne aktører IØK

• Fulgt opp henvendelser fra eksterne 
partnere (bl.a. med tanke på 
studenthybler)

• Informasjon internt og eksternt (ca 200 e-
post-adresser samlet)

• Kontakt AOF, SiØ, andre høgskolemiljøer

• Presentasjon av konseptet i en rekke 
møter



Dette skal IØKs arbeidsgruppe nå jobbe med

• Mål vv samfunnsdel kommuneplan

• Strategi- og handlingsplan, 
informasjon og markedsføring

• Organisasjonsplan

• Risikovurderinger

• Studiesteder / studietilbud

• Budsjetter, innspill økonomiplan

• Første samlet møte 12/9

• Kontaktpersoner og dialog med 
Rakkestad, Skiptvet og Marker

Prosjektgruppens sammensetning

Leder: Erik Unaas

Medlemmer: Terje Myrset (næringssjef,            
Christian Holmedal, representant fra utdanning, 
Odmund Fintland, representant for eiendom,       
Reidun Heksem, representant fra helse og                    
Mimi Slevigen, representant fra IKT/komm. 

Ansvarlig kommunaldirektør

For å samarbeide med fagskolen og høgskolen: 

Synnøve Rambek

For samarbeid med NMBU: Marit Mellem









Dette skal vi lykkes med – SAMMEN ☺☺☺


